
INFORMATION FRÅN STYRELSEN I VINDMÖLLAN MAJ 2018

Styrelsemötet hölls den 7e maj i styrelserummet på Väderkvarnsgatan 6.

• Som många säkert har märkt så har inte elkostnaden fakturerats på 
hyresavierna. Det har varit strul i överlämningen mellan Eon och Telge 
energi. När det kommit igång så kommer de senaste månadernas el 
faktureras samtidigt. Det är viktigt att namnändringar på lägenheter anmäls 
till JM så att de kan byta namnskyltar på brevlådor och utanför dörrarna. 
Styrelsen kommer be JM ändra de namn som är felaktiga idag.

• Lördag den 1a september kommer föreningen ha kräftskiva. Mer information 
kommer!

• Styrelsen har kontaktat JM och bett dem lägga gräsmatta på innergården 
istället för de buskar som är nu.

• Datum för tillträde till parkeringshuset är oförändrat. Det kommer sannolikt bli 
en omflytt av platser efter tillträde. Det är fortsatt oklart vad som kommer 
gälla för laddning av elbilar.

• Delar av de hus som JM bygger i området kommer vara hyresrätter
• Hemsidan ska förenklas och inloggningsfunktionen ska tas bort. Efter varje 

styrelsemöte kommer ett infobrev läggas upp på hemsidan för att 
medlemmarna ska få viktig information om vad som händer i föreningen. All 
kommunikation från styrelsen kommer ske via hemsidan, Facebook används 
inte som en kanal från styrelsen.

• Följande gäller för grillning: Elgrill är ok, gasolgrill är ok om man har uteplats 
utan balkong ovanför. Kolgrillning är ok endast på innergården.

• Vi kommer öka tömninsintervallen för kartong och för plast. Styrelsen ska 
göra en lista på tömningsdagar för respektive kärl att sätta upp i miljörummen 
och beställa tvättning av kärlen.

Nästa ordinarie styrelsemöte hålls den 4e juni
Med vänliga hälsningar Styrelsen brf Vindmöllan


